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országgyű lési képviselő

Írásbeli választ igényl ő kérdés

Kövér László,
az Országgyűlés elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgy ű lésről szóló 2012 . évi XXXVI.
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok benyújtani

Balog Zoltán emberi erőforrás miniszternek

„Hány bölcsődei férőhely jött létre az elmúlt években uniós pályázati forrásból?” címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

Pontosan hány bölcsődei férőhely létesült 2010 és 2015 között uniós forrásból? Mennyi a
megpályázott, és ezen belül a mai napig létrehozott fér őhelyek száma?

Válaszát előre is köszönöm !

Budapest, 2015 . október 28 .

Tisztelettel,

Szél Bernadett
országgyű lési képviselő (LMP)
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